

## 卫理公会以萨迦守望者 6-12/06/2024

### 六月第二个星期的祷告事项

#### 一、家庭

1. 为极度贫穷的家庭祷告，求上主顾念这些家庭，为这些家庭带来物资的援助。一些家庭可能因某些原因而失去经济支柱如疾病、失业或残疾，求主垂听他们的呐喊与呼求，眷顾他们能从善心人士、政府机构、教会或亲戚朋友得到援助。
2. 为家庭的每一位成员祷告。求主让我们成为家庭中的祭司，在家建立家庭祭坛，以敬虔与祷告来建立一个合神心意的家庭。

#### 二、教会

1. 教会自去年 7 月份开始停止线上圣餐崇拜，已经过了一年的时间。许多教会也都不再公开线上崇拜和祷告会连接，只提供给特殊情况者。这一年以来，我们看见了回到教会参与实体崇拜的会友人数增加了。祷告，神的爱继续感动及带领还未回到教会的会友，让他们可以固定回到教会参与实体崇拜和聚会。
2. 祷告砂州卫理公会的牧者同工能彼此合一，以和睦的心共同服事。为牧者与会友的关系祷告，愿牧者能成为会友的榜样，带领和牧养他们；会友能爱戴和尊重牧者，以致教会能在主里更加凝聚、团结，共同迈向成长。

#### 三、国家

1. 根据公积金局的数据，大马满 60 岁者逾 26%因无积蓄而继续打工。求主带领政府拟定新的解决方案，为养老金框架带来改革，以保证退休人士的生活。  
<https://www.sinchew.com.my/?p=5658954>
2. 根据 2023 年全国健康患发病率 (NHMS) 调查报告，人民超重与肥胖的问题已提升至 54.4%，这意味着每两个人就有一人患有肥胖症。求主给予百姓更高的健康意识，远离不良生活作息，维持健康的体重。  
<https://www.sinchew.com.my/?p=5658131>

#### 四、世界

1. 美国前总统特朗普“掩口废案”34 项罪成恐坐牢。美国在今年 11 月 5 日大选前可能因此事而爆发一系列的政治暴力事件。祷告，上帝掌管美国的政治局势，让美国可在和平中为大选造势。  
[https://youtu.be/14Nr-V8aq\\_k?t=62](https://youtu.be/14Nr-V8aq_k?t=62)
2. 有数据显示，美国今年到目前为止，已经发生了 192 起大规模的枪击事件，近期又在国内多地频频发生枪击案，造成多起死伤。求主安慰死者家属，并赐执法当局智慧，解决目前窘境。  
<https://youtu.be/C3gJgmDd9S8?t=58>

## The Methodist Issachar Watcher 6-12/06/2024

### Prayer items 2nd week of June

#### A. Family

1. Pray for the families in extreme poverty, and ask the Lord for His provision. Some families have lost their ability to support themselves financially for reasons such as illness, unemployment or disability. Pray that the Lord will listen to their cries, and provide them what they need through charitable persons, government agencies, churches, relatives and friends.
2. Pray for every member of the family. Ask the Lord to make us priests in the family, to build family altars in each home, and to build Godly, prayerful families that are after God's own heart.

#### B. Church

1. Since July of last year, most of the churches under the SCAC have stopped online worship services. The churches that continue to run online worship services, do so only for their members who have special needs. Over the past year, we have seen an increase in the number of church members returning to the church to participate in physical worship. Pray that God's love will continue to move and lead the members who have yet returned to the church, so that they can return to the church and participate in physical worship and gatherings.
2. Pray for unity and harmony in service among the pastors and co-workers of the Methodist Churches in Sarawak. Pray for the relationship between pastors and church members: that pastors can be role models for their members as they lead and shepherd them; and the members can learn to love and respect their pastors, so that the whole church can be united in the Lord, and grow together.

#### C. Nation

1. According to EPF data, more than 26% of Malaysians aged 60 and above must continue to work because they have no savings. Pray that the Lord will lead the government to formulate new solutions and bring necessary reforms to the pension framework to safeguard the welfare of retirees.
2. According to the 2023 National Health Morbidity Survey (NHMS), the problem of obesity among the people has increased to 54.4%, which means that one out of every two people suffers from obesity. Pray that God will give the people a greater health awareness, to avoid unhealthy lifestyles, and to maintain a healthy weight.

#### D. World

1. Former US President Trump will possibly face jail time should he be convicted of the 34 counts of falsification of business records in the 1st degree. A series of political violence may break out before the US election on November 5 this year. Pray that God will rein in the political situation in the US and allow the US to build momentum towards the election in peace.
2. Statistics show that there have been 225 mass shootings in the United States so far this year. Recently, shootings have occurred more frequently in many places in the country, causing many deaths and injuries. May the Lord comfort the families of the deceased and grant wisdom to law enforcement authorities to resolve this issue.

[https://en.wikipedia.org/wiki/List\\_of\\_mass\\_shootings\\_in\\_the\\_United\\_States\\_in\\_2024](https://en.wikipedia.org/wiki/List_of_mass_shootings_in_the_United_States_in_2024)

## **Pengawal Isakhar Methodist 6-12/06/2024**

### **Doa minggu kedua Jun**

#### **A. Keluarga**

1. Berdoa untuk keluarga yang sangat miskin. Mohon Allah membekalkan keluarga keluarga ini dengan bantuan bekalan. Sesetengah keluarga mungkin kehilangan sokongan ekonomi atas penyakit, kehilangan kerja atau kecacatan badan. Mohon Allah mendengar doa mereka, memberkati mereka untuk mendapat bantuan daripada organisasi kerajaan, gereja, saudara mara atau kawan-kawan mereka.
2. Berdoa untuk setiap ahli keluarga. Mohon Allah untuk menjadikan kita imam dalam keluarga, membina mezbah keluarga di rumah, dan membina keluarga mengikut hati Allah dengan kesalehan dan doa.

#### **B. Gereja**

1. Sudah setahun sejak gereja di bawah SCAC menghentikan ibadat dalam talian pada Julai tahun yang lalu. Ibadat dalam talian hanya disediakan untuk mereka yang mereka yang berkeperluan khas. Sepanjang tahun yang lalu, kita telah melihat peningkatan dalam bilangan jemaah yang kembali ke gereja untuk mengambil bahagian dalam ibadat fizikal. Berdoa agar kasih Tuhan akan terus bergerak dan memimpin jemaah yang masih belum kembali ke gereja, supaya mereka dapat kembali ke gereja dengan kerap untuk bersembahyang.
2. Berdoa untuk kesatuan pastor-pastor SCAC, melayani dengan kedamaian. Berdoa untuk hubungan Pastor-pastor dan jemaah, berdoa agar pastor-pastor boleh menjadi teladan yang baik di antara jemaah, membimbing dan melayani mereka; jemaah dapat mengasihi dan menghormati pastor mereka, supaya gereja dapat lebih Bersatu dan bertumbuh dalam Kristus.

#### **C. Negara**

1. Mengikut data Lembaga Kumpulan Wang Simpanan, lebih daripada 26% rakyat Malaysia berumur 60 tahun ke atas terus bekerja kerana tiada simpanan. Berdoa agar Tuhan memimpin kerajaan untuk merumuskan penyelesaian baharu dan membawa pembaharuan kepada rangka kerja pencen bagi memastikan kehidupan pesara.
2. Menurut Laporan Tinjauan Kebangsaan Kesihatan dan Morbiditi (NHMS) 2023, masalah obesiti dalam kalangan rakyat meningkat kepada 54.4%, ini bermakna satu daripada setiap dua orang sedang mengalami obesiti. Berdoa agar Tuhan memberikan kesedaran kesihatan yang lebih tinggi kepada orang ramai, menjauhi gaya hidup yang tidak sihat, dan mengekalkan berat badan yang sihat.

#### **D. Dunia**

1. Bekas Presiden A.S. Trump mungkin akan dipenjarakan selepas didapati bersalah atas 34 pertuduhan. Beberapa siri keganasan politik mungkin tercetus di Amerika Syarikat sebelum pilihan raya 5 November tahun ini. Berdoalah agar Tuhan mengawal situasi politik di Amerika Syarikat supaya Amerika Syarikat dapat membina momentum untuk pilihan raya dengan aman.
2. Statistik menunjukkan bahawa setakat tahun ini, 192 tembakan besar-besaran telah berlaku di Amerika Syarikat. Baru-baru ini, tembakan sering berlaku di banyak tempat di A. S., mengakibatkan banyak kematian dan kecederaan. Berdoalah Tuhan untuk menghiburkan keluarga si mati dan memberi kebijaksanaan kepada pihak penguatkuasa undang-undang untuk menyelesaikan masalah ini.